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Innkalling til møte i 
 

Ringerike kirkelige fellesråd 
 

Tid: 05. februar klokken 17:00 middag. Møtestart klokken 17:30 
 

Sted:  Hønefoss kirke. Menighetssal i underetasje.  
 

 
Forfall må meldes snarest. Varamedlemmer møter ikke uten varsel. 
 
 
Saksliste: 

Rkif 01/25  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rkif 02/25  Protokoll fra siste møte 

Rkif 03/25  Postjournal siden sist møte 

Rkif 04/25  Protokoller fra utvalg 

Rkif  05/25  Budsjettkontroll drift  

Rkif 06/25   Vedlikehold. Investerings- og vedlikeholdsbudsjett  

Rkif 07/25  Trosopplæring 

Rkif 08/25  Kirkegård 

Rkif 09/25  Vigselsgave fra menigheten 

Rkif 10/25  Lokal organisasjonsutvikling. Samarbeidende fellesråd 

Rkif 11/25  Krematoriet  

Rkif 12/25  Møtegodtgjørelse folkevalgte 

Rkif 13/25  Personalsituasjonen 

Rkif 14/25  Orienteringer 

  

 

 
Hønefoss, den 28. januar 2025 
 
Guro Hellgren        Kjetil Gjærde 
Leder          Sekretær  
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Rkif 01/25  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
UTREDNING 
Innkalling og saksliste blir enstemmig godkjent. 
 
INNSTILLING 
Innkalling og saksliste blir enstemmig godkjent. 
 
 
 
Rkif 02/25  Protokoll fra siste møte 
 
UTREDNING 
Protokoll fra sist møte, 11. desember 2024, er godkjent siden det ikke kom inn 
merknader på den.  
 
INNSTILLING 
Protokoll fra sist møte, 11. desember 2024, er godkjent.  
 
 
 
Rkif 03/25  Postjournal siden sist møte 
 
UTREDNING 
AU har plukket ut saker fra postjournalen. Listen følger vedlagt. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet tar postjournal til informasjon. 
 
 
 
Rkif 04/25   Protokoller fra utvalg 
 
UTREDNING.  
Arbeidsutvalg   21.01.2025  Vedlegg 1 
   
INNSTILLING 
Protokoll fra utvalg tas til orientering.  
 
 
 
Rkif  05/25  Budsjettkontroll drift.  
 
UTREDNING 
Rapporten pr 31.12.2024 viser pr nå et mindreforbruk på kroner 217.419,-. Endringer 
kan komme. Da har vi satt av 1.857.700,- til ubundet fond.  
Årsaken til mindreforbruket er i hovedsak reguleringspremien. Der den i 2023 var  
på kr 2,3 millioner, så er den i år på kr 698.260,-. Differanse på kr 1,6 millioner. 
I 2024 har vi «tappet» alt av fond i KLP. Dette har vi derfor ikke i 2025, og må belage 
oss på en høyere kostnad i år.   
Strøm ligger ca kr 400.000,- under 2023. Flott at så mange har bidratt til strøms-
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paring. Trekker frem Lunder der deres menighetshus har redusert sitt forbruk i 
perioden april-november fra 10.782 kwh til 2.802 kilowatt i år. En reell nedgang på 
8.000 kwh eller 74%.  
 
Investeringsbudsjett 
Vedlikehold og investeringsbudsjett er egen sak under sak «Vedlikehold».  
 
INNSTILLING 
Foreløpig regnskapsrapport pr 31.12.2024 blir tatt til orientering.  
 
 
 
Rkif 06/25  Vedlikehold. Investerings- og vedlikeholdsbudsjett.   
   
UTREDNING 

Investerings og vedlikeholdsbudsjett ble vedtatt på Fellesrådet sitt møte i desember.  
 
Viker. Prosjekt oppjekking. 
Ansnes entreprenør har blitt litt forsinket i oppstartet. 
Men i uke 5 er de i gang. Kirkevergen har møte med de torsdag 30. januar. 
 
Alle kirker. Termofotografering og kontroll. 
I uke 3startet vi opp med kontroll av elektriske anlegg i alle våre kirker. Jobben 
utføres av Krøderen elektro. Eventuelle avvik blir lukket av Br. Helgesen. 
 
Slukkeanlegg på Haug og Norderhov. 
Vi er i kontakt med Riksantikvaren på dette prosjektet, men det er nå litt usikkert på 
om det blir oppstart i år. RA ønsker at videre søknad til støtte tas over 
Bevaringsprogrammet, og der er det ikke søknadsfrist før til høsten. Mulig vi får til 
oppstart sent i høst.  
 
Driftsbygning.  
Norderhov: Ingen løsning pr nå, men vi har sett på ulike løsninger.  
Nes: Fortsatt ikke avklaring inn mot kommunal tomt. 
 
Gjerde/steinmur. 
Steinmur på Hval, nede på «sletta», er planlagt til neste vår. Steinen ankom allerede i 
uke 47, og er klar til prosjektstart. 
På Tyristrand ble det nytt flettnettingsgjerde montert i desember. 
 
Hønefoss kirke. Solcelle på tak. 
Vi har mottatt tilbud, og er nå i kontakt med kommune og arkitekt. Vi ser også på 
mulige incitamenter fra Enova og det grønne skiftet. 
 
Hønefoss kirke. Drenering. 
I januar har det vært kontakt med vinner av oppdraget og en konsulent. Vi tester ut 
en alternativ løsning før vi går for opprinnelig plan med en ny pumpekum. Før vi fatter 
endelig løsning, så kjører vi gjennom ny video av dreneringssystemet på kirkegården. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet tar saken til informasjon. 
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Rkif  07/25   Trosopplæring 
 
UTREDNING 
Førebels rapport pr 31.12.2024, viser et mindreforbruk på kroner 36.177,25,- .  

Siden vi i 2023 gikk med et underskudd, som hadde sitt utgangspunkt i at 

trosopplæringen dekket konfirmantleirene, så har vi tre år på å ta igjen underskuddet. 

Rest pr 31.12.2024 er kr 60.674,-. Klarer vi å ligge på dagens nivå, så vil vi klare å ta 

inn igjen underskuddet pr 31.12.2025. 

 

Vi går fra TRO til KUL, og der bør vi også plassere HEL arbeidet vårt. 

 

Vi ber representantene ta en orientering fra sin menighet. 

 

INNSTILLING 
Fellesrådet tar informasjon til orientering. 
 
 
 
Rkif 08/25 Kirkegård  
  
UTREDNING 
 

Navnet minnelund, Tyristrand. 

Arbeidet har kommet langt, og stativet til navneskiltene kommer neste uke. 

Beplanting og ferdigstilling til våren. 

 

Avfallshåndtering. 

Vi har vært i kontakt med HRA om en bedre avfallshåndtering på kirkegårdene. Men 

blomster/jord skal i grøn dunk. Når vi da tidligere har erfart at nesten 90% av det som 

kommer i grøn dunk, er jord og planterester så prøver vi nå å kompostsere dette selv 

på kirkegårdene i Hønefoss, Haug og Norderhov etter Fellesrådets vedtak. 

 

I møte med Hole, så har vi fått høre at de har dårlige erfaringer med «sortering» på 

kirkegården. Det fungerer meget dårlig, uten at eksakt årsaksammenheng er gitt. 

 

Nå har også HRA varsler om kostandsøkning/redusert antall tømminger. 

Hvilket steg skal vi da ta?  

Skal vi fjerne avfallsdunkene på kirkegårdene? 

 

Veien videre med navnede minnelunder. 

Bygnignsutvalget tar et møte etter dagens møte og lager en prioritert plan, etter 

innspill fra Fellesrådet. 

 
INNSTILLING 
Fellesrådet konkluderer i møtet. 
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Rkif 09/25 Vigselsgave fra menigheten 
 
UTREDNING 
Det er ulike ordninger på Ringerike på hva menighetsrådene gir til de som gifter seg i 

deres kirke. De fleste gir en bibel i gave, og noen en bok. Noen gir til alle, og noen gir 

kun til de som tilhører menigheten sin. 

 

En bibel koster nå 649,-, men hvor mye blir den lest i? Kunne vi gitt en gave som ble 

brukt, og som også koblet oss som kirke opp igjen mot ekteparene på en god måte?  

 

Kan vi gi de som gifter seg på Ringerike et godt inntrykk av Den norske kirke, og at vi 

ønsker å gi de flere redskap i verktøykasse til å få et godt samliv?  

Kan vi bidra inn mot at barn vokser opp i en familie med god kommunikasjon og gode 

rammer? Jf vedlegg. 

 

Vi har vært i kontakt med flere aktører, men et PREP samlivskurs på Modum vil koste 

oss ca kr 7.000,- pr par, og det med en spesialpris. Dette blir for dyrt og risikabelt. 

 

Vi sonderer nå om vi kan avholde et tilsvarende kurs, men med lokale krefter. 

Tanken er at vi orientere folk som melder seg på at de f.eks første helgen i oktober 

blir det gitt tilbud om en weekend med ekteskapskurs. Vi kunne da avholde det i f.eks 

kapellet i Norderhov eller Haug, der de fleste parene gifter seg. 

I år er det ca 21 par som vier seg. 

 

INNSTILLING 
Fellesrådet tar over vigselsgaven til ektepar, og tilbyr da et ekteskapskurs. 

Prøveperiode på 2 år, men oppstart høsten 2025. 

 
 
 
Rkif 10/25 Lokal organisasjonsutvikling. Samarbeidende fellesråd. 
 
UTREDNING 
Onsdag 22. januar avholdt vi et felles prostimøte med de ansatte på dagtid og de 
folkevalgte på kvelden. Det ble der gitt en orientering, og muligheter til innspill. 
Øystein Dahle deltok fra KA.  
Et referat hvor det konkretisere hva det jobbes skal utarbeides, og videresendes når 
det er klar.  
 
Et tema som kom opp, var informasjonsflyt mellom Fellesråd og Menighetsråd. Vi tar 
en prat om dette i vårt møte. 
  
Mulighetsstudiet «samarbeidende fellesråd» skal levere inn sin rapport i juni i år. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet tar saken til informasjon. 
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Rkif  11/25  Krematoriet 
 
UTREDNING 
ANK, Arbeidsutvalg- Nytt krematorium, hadde møte 13. januar, og jobber nå frem et 
saksfremlegg som skal frem for kommunestyret nå i februar.  
 
Referatet og tegninger sendes som egen mail. 
I sammendraget står det: «Nabokommunene er positive til et samarbeid om nytt 
krematorium i Hønefoss. Ringerike kommune bør skissere konkret løsning om 
organisasjonsform, økonomisk bidrag fra hver kommune, investering og drift, valg av 
løsning for kremasjonsbygg og driftsform.» 
 
Gledelig å lese videre i referatet at ANK går for løsning «alternativ 3». 
I dette forslaget ligger en ny, mindre seremonisal på krematoriet i tillegg til dagens 
seremonisal. Spesielt for nabokommunene Jevnaker og Hole, som ikke har 
livssynsåpen seremonisal i dag, får de nå en gylden mulighet til å etterkomme det 
ansvaret. Hole har heller ikke kjølerom for kiste pr i dag. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet tar saken til informasjon. 
 
 
 
Rkif 12/25  Møtegodtgjørelse folkevalgte 

UTREDNING 

Tunsberg bispedømme har hatt en undersøkelse på møtegodtgjøring til folkevalgte i 
de ulike fellesråd i bispedømme. Dette gjør at vi reviderer våre regler nå, og alle vil 
da få en reell nedgang. 
 
De fleste fellesråd har koblet møtegodtgjørelsen til leder/folkevalgte opp mot ordfører 
eller stortingsrepresentant. Ordførers lønn på Ringerike er 100% lik en stortings-
representant, så hos oss blir det det samme. Ordfører får kr 1.171.000,- i 2024. 
 
Tønsberg kirkelige fellesråd gir leder av fellesråd 3% av stortingsrepresentant lønn, 
og 0,1% til medlemmer av fellesråd. 
 
Dette ville da blitt som følger for oss: 
 
Møtegodtgjørelse for medlem av fellesråd, kirkelig administrasjonsutvalg og 
forhandlingsutvalg:           
0,10%, av ordførers lønn. Pr 01.01.2025 utgjør dette kr 1.171,- pr møte. 
Reguleres hvert år pr 01.07. 
 
Møtegodtgjørelse for leder av utvalg.  
(Kun kirkelig administrasjonsutvalg og forhandlingsutvalg):               
0,25% av ordførers lønn. Pr 01.01.2025 utgjør dette kr 2.927,50 pr møte.  
Reguleres hvert år pr 01.07. 
 
Godgjøring av leder av fellesråd: 
3% av ordførers lønn. Pr 01.01.2025 utgjør dette kr 35.130,- pr år.   
Reguleres hvert år pr 01.07. 



Side 7 av 7 

 

Tapt arbeidsfortjeneste 
AU har diskutert dersom noen blir kalt inn på dagtid, og vedkommende er i jobb som 
kun gir ulønnet permisjon, så bør vi i slike tilfeller kompensere for «tapt arbeids-
fortjeneste etter søknad». 
Ringerike kommune setter en grense på over og under 4 timer, og hvorvidt man kan 
dokumentere eller ikke tapt arbeidsfortjenester: 

 
Søknad om slik støtte må komme inn i forkant av møtet, og behandles av kirkeverge. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet konkluderer i møtet. 
 
 
 
Rkif 13/25  Personalsituasjonen 
 
UTREDNING 
Prost og kirkeverge orienterer om personalsituasjonen i sine staber. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet tar saken til orientering 
  
 
 
Rkif 14/25  Orienteringer 
 
UTREDNING 
 
Regnskapssystem og bankforbindelse. 

Vi byttet til systemet Xledger ved årsskifte, og det er nå ekstra masse å gjøre for 

Frank. OBS Menighetsråd har i den sammenheng blitt bedt om å fylle ut et skjema til 

Aider. Flott om det blir gjort så fort som mulig.  

Vi byttet samtidig bank til Sparebanken Sør via KNIF avtalen. Godt inntrykk. 

 

Neste møte FR 

Fellesrådet sitt neste møte er 19. mars klokken 17:00/17:30 i Hønefoss kirke.  

 

Neste møte AU. 
Neste møte i AU har blitt flyttet til tirsdag 4. mars. 
 
INNSTILLING 
Fellesrådet sitt neste møte er 19. mars i Hønefoss kirke. For de som ønsker 
middager er det oppstart klokken 17:00. Selve møtet starter klokken 17:30. 
Fellesrådet tar øvrige saker til informasjon. 


